
Forslag fra Mette Mihle Laurbak 

 

Forslag om beplantning på stamvejen Adonisvej. 

 

I øjeblikket har stamvejen karakter af en større trafikvej. Formålet med at beplante stamvejen er at 

signalere 'villakvarter' med alt hvad dette indebærer af fodgængere, cyklister og legende børn. 

Beplantningen skal ligeledes medvirke til at højne kvaliteten i kvarteret generelt, herunder være til glæde 

for beboerne og til gavn for ejendomspriserne. Jeg foreslår at bestyrelsen bemyndiges til at udarbejde en 

plan for beplantning af stamvejen, gerne med hel eller delvis deltagelse af kompetente beboere, og til at 

gennemføre arbejdet. Generalforsamlingen foreslås at godkende et forbrug på opgaven, der maximeres til 

fx 100.000 kr. 


